

KENYATAAN TENDER

**JABATAN LANDSKAP NEGARA
KEMENTERIAN KESEJAHTERAAN BANDAR,
PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN**



Tender ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan** dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta bertaraf **BUMIPUTERA** dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :

PEJABAT YANG MEMANGGIL TENDER	TAJUK PROJEK	TARAF	KELAS, KEPALA & SUB-KEPALA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN MULA DIJUAL	HARGA DOKUMEN DAN BAYARAN ATAS NAMA	TEMPAT, TARIKH DAN MASA TENDER DITUTUP
Jabatan Landskap Negara, Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan Dan Kerajaan Tempatan, Tingkat 7, Plaza Permata (IGB), Jalan Kampar Off Jalan Tun Razak 50400 KUALA LUMPUR	No. Tender : JLN/T/04/2016 Pembangunan Landskap Dataran Bagan Datoh, Perak	Bumiputera *T1 *Syarikat 100% milik tempatan	Berdaftar dengan CIDB - Gred G4 Kategori CE 14 - Landskap dan CE21- Kerja-kerja Am Kejuruteraan Awam Atau Pusat Pendaftaran Kontraktor-Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan, Negeri Sabah (PUKONSA) Dalam Kelas B, Tajuk I Tajuk Kecil 1 dan/atau Tajuk VI Tajuk Kecil 6 Atau Unit Pendaftaran Kontraktor Dan Juru Perunding Sarawak (UPKJ) Dalam Kelas B, Kepala I Sub Kepala 1 Dan Kepala VI Sub Kepala 5	Jabatan Landskap Negara, Tingkat 15, Plaza Permata-IGB, Jalan Kampar Off Jalan Tun Razak, 50400, KUALA LUMPUR Tarikh : 29 September 2016 (Khamis) - 13 Oktober 2016 (Khamis)	RM 410.00 (Tidak akan dikembalikan) Ketua Setiausaha, Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan	Jabatan Landskap Negara Tingkat 15 Plaza Permata (IGB), Jalan Kampar Off Jalan Tun Razak 50400 KUALA LUMPUR Tarikh : 20 Oktober 2016 (Khamis) 12.00 Tengahari

TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN

Tempat Dan Tarikh Melapor Diri Bagi Lawatan Tapak :

29 September 2016 (Khamis) jam 11.00 pagi di Kompleks Penerangan Pelancongan Bagan Datoh, Perak
Kenderaan tidak disediakan pada waktu lawatan tapak.

PERINGATAN : Tender ini mensyaratkan bahawa hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ yang boleh menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak, wakil adalah **TIDAK** dibenarkan. Sila bawa bersama **SIJIL ASAL** dan Salinan Pendaftaran PPK, CIDB, PUKONSA, UPKJ atau Sijil Akaan Pendaftaran Kementerian Kewangan semasa taklimat dan lawatan tapak.

SILA BAWA COP BERALAMAT UNTUK MEMUDAHKAN URUSAN PENDAFTARAN SEMASA TAKLIMAT TAPAK DIJALANKAN.

1. Dokumen Tender ini boleh didapati di **Jabatan Landskap Negara, Tingkat 15, Plaza Permata IGB, Jalan Kampar Off Jalan Tun Razak, 50400 Kuala Lumpur** pada waktu pejabat (**8.30 pagi hingga 1.00 tengah hari dan 2.00 petang hingga 4.30 petang**) mulai **29 September 2016 (Khamis)** selepas lawatan tapak. Manakala Dokumen Meja Tender boleh disemak di **Jabatan Landskap Negara** di alamat yang sama pada waktu pejabat.
2. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa Perakuan/**Sijil asal perakuan Pendaftaran** kontrak dan sijil perolehan kerja yang dikeluarkan oleh **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dan **Sijil Taraf Bumiputera** yang dikeluarkan oleh pusat khidmat kontraktor (PKK) beserta satu (1) salinan sijil-sijil tersebut. Bagi kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil asal perakuan pendaftaran kontraktor, sijil pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan sijil taraf bumiputera. Tarikh laku sijil-sijil tersebut hendaklah masih berkuatkuasa sekurang-kurangnya tiga (3) bulan semasa tarikh tutup tender. Dokumen tender tidak akan dijual kepada mereka yang gagal mengemukakan sijil-sijil tersebut dan tidak menghadiri taklimat / lawatan tapak yang telah ditetapkan.
3. Bayaran hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank, kiriman wang atau wang pos atas nama **Ketua Setiausaha, Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan Dan Kerajaan Tempatan**. Bayaran ini tidak akan dikembalikan dan pembayaran secara tunai atau cek tidak akan diterima.
4. Dokumen tender yang telah lengkap diisi mestilah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditandakan dengan Tajuk dan Nombor Tender di atas sampul surat. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender di **Jabatan Landskap Negara, Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan Dan Kerajaan Tempatan, Tingkat 15, Plaza Permata IGB, Jalan Kampar Off Jalan Tun Razak, 50400 KUALA LUMPUR** pada atau sebelum jam **12.00 tengah hari, 20 Oktober 2016 (Khamis)** bagi Tender No. **JLN/T/04/2016** dan Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan dokumen tender yang dikemukakan melalui pos. Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan juga tidak terikat untuk menerima tawaran rendah atau mana-mana tawaran.
5. Iklan di atas juga boleh diakses dengan melayari laman web rasmi Jabatan Landskap Negara di alamat www.jln.kpkt.gov.my dan web rasmi Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan di alamat www.kpkt.gov.my.